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Generální ředitel pro zaměstnanost EK Joost Korte jednal 

s vedením MPSV, tématem bylo předsednictví 

V rámci své návštěvy v Česku zavítal generální ředitel pro zaměstnanost, sociální 

záležitosti a začleňování Evropské komise Joost Korte na MPSV, kde jednal mimo 

jiné s náměstkyněmi Martinou Štěpánkovou, Kateřinou Štěpánkovou, Danou 

Roučkovou a Ivou Merhautovou. Předmětem jednání byla především příprava 

českého předsednictví. Joost Korte ještě před tím navštívil centrum pro ukrajinské 

uprchlíky. 

Příprava předsednictví je aktuálně prioritou MPSV. V následujícím období bude zásadní 

mimo jiné řešení dopadů demografických změn, digitální a zelené transformace na trh 

práce nebo také mezigenerační solidarita a sociální konvergence v EU. „Řadu témat této 

agendy jsme společně s francouzskými a švédskými kolegy zařadili do programu našeho 

předsednického tria a ČR jako předsednická země je připravena převzít štafetu od našich 

francouzských kolegů a pokračovat v projednávání těchto témat jak v rámci běžné agendy 

Rady, tak v rámci našich předsednických konferencí,“ informovala generálního ředitele 

Korteho náměstkyně sekce evropských fondů a mezinárodní spolupráce Martina 

Štěpánková. 

Řeč byla také o aktuální situaci způsobené válkou na Ukrajině vyvolané ruskou agresí. 

„Považujeme za nutné, abychom se co nejdříve zaměřili na hledání řešení ekonomických 

a sociálních dopadů krize na Ukrajině a změnou ekonomických vztahů mezi EU a 

Ruskem. Důležitou aktuální výzvou je také energetická krize, která na naše občany tvrdě 

dopadá,“ uvedla náměstkyně Štěpánková. 

Generální ředitel Korte ještě před jednáním na MPSV navštívil centrum pro uprchlíky. 

Česká republika od začátku války na Ukrajině přijala už více než 300 tisíc lidí, což jsou 

extrémně vysoká čísla, která lze jen těžko srovnávat např. s migrační krizí v Evropě po 

roce 2015. 

V rámci předsednictví bude Česká republika pořádat řadu tematických konferencí. V září 

to bude neformální konference, která by se měla zabývat potenciálem osob se zdravotním 

postižením a jejich začleněním do trhu práce a do společnosti jako celku, včetně 

prosazování zásad sociální ekonomiky. „Tato konference by mohla být příležitostí pro 

Komisi, aby představila plánovaný balíček pro zlepšení výkonnosti osob se zdravotním 

postižením na trhu práce. Pana generálního ředitele Korteho jsme proto na tuto konferenci 

pozvali,“ dodala Štěpánková. 


